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راحت به جام جهاني ميرويم

به گفته قاسم شعبانپور عملكرد تيم ملي هندبال در بازيهاي كسب سهميه المپيك، قابل قبول بود و اين تيم در صورتي

كه به برخي ناهماهنگيهاي موجود غلبه كند براحتي براي نخستين بار راهي جام جهاني خواهد شد.

سرمربي پيشين تيم ملي هندبال:راحت به جام جهاني ميرويم
جام جم آنلاين: به گفته قاسم شعبانپور عملكرد تيم ملي هندبال در بازيهاي كسب سهميه المپيك، قابل قبول بود و اين تيم در

صورتي كه به برخي ناهماهنگيهاي موجود غلبه كند براحتي براي نخستين بار راهي جام جهاني خواهد شد.

سرمربي و مدير پيشين تيم ملي هندبال ايران در قياس عملكرد تيم ملي در مسابقههاي كسب سهميه المپيك با رقابتهاي بازيهاي
آسيايي گوانگجو گفت: به نظر من با  آن كه تيم ما تقريبا همان تيم گوانگجوست و فقط يكي، دو بازيكن جوان به تيم سال گذشته
اضافه شدهاند، ولي عملكرد اين تيم در بازيهاي آسيايي گوانگجو قدري بهتري بود كه اين به تدارك مناسبتر تيم، پيش از شروع

بازيهاي آسيايي بهنسبت مقطع كنوني بازميگردد.

كارشناس هندبال كشورمان افزود: تيم بروت ماچك، اردوهاي تداركاتي مناسبي را براي حضور در گوانگجو برگزار كرده بود كه به
هماهنگي بسيار خوب اين تيم انجاميد. درحالي كه تيم &#171;ايويتسيا ريمانيچ&raquo; فقط چند روزي توانست تمام بازيكنان
خود را در اختيار بگيرد و آنها را ابتدا به سبزوار و سپس به اردوي كرواسي اعزام كند. اميدواريم در زمان دو، سه ماههاي كه تا شروع
جام ملتهاي آسيا مانده است فدراسيون بتواند تمهيداتي به خرج دهد كه همه مليپوشان، ازجمله مليپوشان پرشمار باشگاه فولاد

سپاهان اصفهان در خدمت تيم ملي قرار داشته باشند.

شعبانپور راجع به عملكرد تيم ملي در مسابقههاي كسب سهميه المپيك كه در كره جنوبي برگزار ميشد، گفت: البته با توجه به قدرت
بالاتر و ميزباني كرهايها كسي انتظار نداشت كه تيمي جز اين تيم، تك سهميه مستقيم حضور در المپيك را بگيرد، ولي همواره در
سالهاي اخير، فاصله تيمهاي ايران، عربستان، ژاپن، كويت و قطر بيش از يك گل نبوده است. تيم ما كه در سه، چهار سال اخير از
بازيكنان فيزيكي و در عين حال تكنيكي سود ميبرد، مثل قطريها، عربستانيها و بويژه كويتيها دست به جوانگرايي نسبي زده بود و
در اين مسير، موفق هم عمل كرد. البته ما در دور مقدماتي، با اختلاف يك گل بازي را به عربستان باختيم. درست مثل بازي دوره قبل
كه با همين اختلاف نزديك، نتيجه را به آنها واگذار كرده بوديم. عربستانيها هم در نيمه نهايي با همين اختلاف به ژاپن باختند،

درست مثل خود ما كه در نيمه نهايي بازيهاي آسيايي، در واپسين ثانيهها، ژاپن را برده بوديم.

در مجموع، ما تيم خيلي خوبي داريم كه كاملا شايستگي حضور در فينال را داشت و تنها در مقابل كره، تا حدي تحت تاثير حريف قرار
گرفت و با سر درگمي، رو به حركات انفرادي آورد.

شعبانپور افزود: در صورتي كه باشگاهها، بازيكنان مليپوش خود را در خدمت تيم ملي قرار دهند اين تيم در رقابتهاي پيشروي
جام ملتهاي آسيا، با كمي تلاش تا فينال پيش خواهد رفت، چون توان بالقوه و پتانسيل آن بيش از ژاپن، قطر، عربستان و كويت

است. ضمن اين كه در آن صورت، نسل قوي فعلي هندبالمان در نخستين حضور جهاني خود هم نتايج قابل قبولي كسب ميكند.

شعبانپور در مورد همكاري دوباره خود با تيمهاي ملي گفت: كوزهگري (رئيس فدراسيون هندبال) پيشنهاد مديريت تيم ملي نوجوانان
را ارائه كرده است كه متاسفانه هنوز نتوانستهام به اين پيشنهاد جواب دهم. اما مطمئنم امروز تمام تيمهاي ملي ما اعم از پايه و
و برنامهريزي  باشند، در صورت  آنها چه كساني  اين كه مربيان  از  نظر  پيدا كردهاند كه صرف  ريشه قدرتمندي  بزرگسال، چنان 
سرمايهگذاري خوب، به نتايج آبرومندي دست پيدا ميكنند. همچنان كه تيم ملي جوانان ما هم در رقابتهاي جهاني امسال بخوبي

عمل كرد و مقامي در خور شأن آسيا به دست آورد.

سرمربي تيم ثامنالحجج سبزوار در مورد تيم باشگاهي خود نيز گفت: دغدغه هميشگي هندبال پرريشه سبزوار، بحث حامي مالي بوده
است كه خوشبختانه امسال اين مشكل به خوبي حل شده است و ما از اين جهت در جايگاهي قرار گرفتهايم كه هم در ليگ هندبال و
هم كشتي، از مدعيان جدي به شمار ميرويم. در هندبال تيم ثامنالحجج داراي دو تيم قدرتمند مردان و زنان است كه در هر يك، سه

بازيكن خارجي نيز حاضرند.
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